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INTERPELACJA nr 047/25 

Szanowna Pani Prezydent, 

na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz.U.2023.40 t.j.) składamy interpelację w sprawie 

Wyrównania nawierzchni jezdni ul. Marii Curie-Skłodowskiej, dojazdowej do 
Uniwersyteckiego Centrum Klinicznego 

Zwracamy się z wnioskiem dotyczącym poprawy infrastruktury drogowej przy 
Uniwersyteckim Centrum Klinicznym w Gdańsku, a także rozważenia dodatkowych 
rozwiązań zwiększających bezpieczeństwo pacjentów i personelu. 

Ulica Marii Curie-Skłodowskiej, łącząca Trakt Konny z ulicą Dębinki, stanowi główną trasę 
dojazdową do pierwszych budynków UCK. Obecnie jej nawierzchnia jest brukowana, co – 
mimo walorów estetycznych – niesie ze sobą poważne konsekwencje dla pacjentów tej 
placówki. Wielu z nich codziennie pokonuje ten odcinek drogi, udając się na wizyty 
lekarskie i badania diagnostyczne. Nierówności wynikające z charakterystyki nawierzchni 
mogą powodować dodatkowy ból, dyskomfort, a w przypadku osób z urazami – ryzyko ich 
pogłębienia. 

Biorąc pod uwagę powyższe kwestie, apelujemy o analizę możliwości modernizacji 
nawierzchni ulicy Marii Curie-Skłodowskiej w taki sposób, aby zapewnić pacjentom 
komfortowy i bezpieczny dostęp do placówki. Wymiana nawierzchni na równą i bardziej 
przyjazną dla osób z ograniczoną mobilnością znacząco poprawiłaby jakość ich 
poruszania się. 

Wpłynęło 30.01.2025



 
 
 
 
 

Ponadto zwracamy uwagę na potrzebę zwiększenia bezpieczeństwa na tym odcinku 
drogi. W związku z dużym ruchem pieszym i samochodowym w rejonie UCK proponujemy 
rozważenie: 

• Poprawy oznakowania drogowego i dostosowania go do potrzeb pacjentów, w tym 
osób starszych i niepełnosprawnych. 

• Wprowadzenia ograniczenia prędkości lub zastosowania dodatkowych progów 
zwalniających, aby zmniejszyć ryzyko wypadków. 

• Instalacji dodatkowego oświetlenia, które poprawiłoby widoczność po zmroku i 
zwiększyło bezpieczeństwo pieszych. 

• Utworzenia dedykowanych stref postojowych dla karetek i osób z ograniczoną 
mobilnością, aby ułatwić dostęp do placówki. 

Liczymy na podjęcie działań w tej sprawie, które przyczynią się do poprawy komfortu i 
bezpieczeństwa pacjentów oraz personelu UCK. 
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